
Zápis z porady č. 10/2024 KR Na Větrníku 

 
Datum: 25. 11. 2024 

Přítomní: Šimon Bronec, Kateřina Zachová, Kateřina Stará, Jan Tkáčik, 

Lukáš Kaňka, Viktor Hrzic (jako host - ubytovaný) 
Omluvení: 
Zapisovatel: J. Tkáčik, K. Stará 
Místo: Hospůdka Do Větru 
Čas: 19:30 
 

 

 

PROGRAMOVÉ BODY  

 

1. Schůzka s paní Stašovou 

2. Zamítnutí návrhu společenského prostoru  

3. Bezdomovec na 1. bloku 

4. Noční osvětlení na chodbách 

5. Posilovna 

6. Lístečky informující o inventuře 

7. Mikrovlnka 1. blok 1. patro 

8. Ledničky na pokojích 

9. Přiřazování jednolůžkových pokojů 

10. Sušárna a pračka 

11. Výpadek elektřiny  

12. Kinosál Hvězda 

13. Úklid na 2. patře 2. bloku 

14. Další schůze s paní vedoucí 

 

1. Schůzka se stěžovatelkou 
KR obdržela na svůj e-mail žádost o schůzku od paní Stašové, která si opakovaně 

stěžuje na podmínky ubytování na IV. bloku. Schůzku sjednanou na úterý 26. 11. 

nakonec paní Stašová bez udání důvodu zrušila a k žádné schůzce tak nedošlo. 

 

2. Zřízení společenského prostoru před balkonem 2. blok suterén 

KR projednala podnět od zahraničních studentů, zda by na chodbě v suterénu 2.bloku 

mohl být trvale ponechán stolek se židlemi, kde by studenti mohli mít společenský 

prostor. V souladu s protipožárními předpisy musel být návrh odmítnut. 

 

3. Bezdomovec 

Na I. bloku se objevoval bezdomovec. Vrátní podle všeho nedodrželi pracovní 

povinnosti a nedostatečně hlídali vchod a dveře do bloku I. Bezdomovec pobýval na 

toaletách a stěhoval se mezi patry. V poslední době už viděn nebyl. 

 

4. Noční osvětlení na chodbách 

Na všech chodbách I. a II. bloku stále svítí všechna světla, a to po celý den i noc. 

Budeme nadále požadovat, aby svítilo jen každé druhé - je to naprosto dostačující a 



také šetřivé. Tento bod jsme již dříve řešili. Podle vedoucí změny v nastavení 

rozsvícených světel musí provést společnost, která osvětlení kdysi instalovala. 

Projednáme s ní možnost vymontování žárovek. 

 

5. Modernizace posilovny 

KR dlouhodobě řeší otázku, jakým způsobem zlepšit stav kolejní posilovny v suterénu 

bloku II, která nyní nemá žádného správce a místo něj vyřizuje tuto agendu vrátnice 

(registrace uživatelů, půjčování klíčů, výdej kartiček atd.) 

 
Host porady, uživatel posilovny Viktor Hrzic, představil seznam 5 produktů v rozmezí 

celkem 30-40 000 Kč, které by bylo vhodné nakoupit a zlepšit tak stav posilovny. 

Nákup by se tak vešel do limitu pro opravy, který činí 50 000 Kč. KR tento seznam 

společně s ním projednala.  

 
Viktor Hrzic dále upozornil na nevyhovující interiér posilovny. Omítka opadává na 

místě, kde lidé hází činkou. Ve srovnání s posilovnou koleje Hvězda je vstupné 

levnější - kartička na semestr stojí 200 Kč, což odpovídá kvalitě služby. Je ustálenou 

praxí, že lidé z Větrníku si mohou založit kartičku na Hvězdě a využívat tamější 

posilovnu. 

 

Byl odhlasován kompromis: KR podpoří nákup několika menších položek ze 

seznamu, celkem do 5 000 Kč. Nákup nejdražšího produktu, tedy posilovací věže, 

nyní nepodpoří, abychom ušetřili peníze pro případnou kompletní modernizaci 

posilovny, která je velmi žádoucí (výměna podlahy, výmalba, nová okna, nové stroje 

atd.) 

 

6. Inventura 
KR na základě podnětů od studentů bude žádat, aby pracovníci inventury zanechávali 

v pokojích řádně vyplněný lísteček o provedení inventury, s datem a podpisem, jak to 

předepisuje ubytovací řád. 

 

7. Mikrovlnka 
KR projednala dotaz od ubytovaných ohledně mikrovlnky na 1. patře I. blok. 

Předchozí mikrovlnka vyhořela. Hospodyně přislíbila novou, ale žádná funkční stále 

nepřibyla. KR se okusí urychlit náhradu za funkční mikrovlnku. 

8. Ledničky 
Řada pokojů stále čeká na nové ledničky, které by nahradily ty nejstarší modely, o 

velikosti do výše kolen. Kdy můžeme plošnou obměnu ledniček očekávat? 

9. Jednolůžkové pokoje 
KR chce na základě opakovaných dotazů od studentů požádat paní vedoucí o 

informaci, jakým způsobem se přiřazují jednolůžkové pokoje pro zájemce - zda 

existuje čekací listina atp. 

10. Sušárna 
V souladu s protipožární ochranou nesmí mít ubytovaní na chodbě sušáky. V 

suterénu se nachází místnost „sušárna“, v níž je jedna nehlídaná sušička na 



prádlo a šňůry na prádlo. Prostor však není pro sušení prádla vyhovující, protože 

je zde vlhko, horko a zatuchlý vzduch.  

11. Výpadek elektřiny 
KR projednala dotaz jedné ubytované ohledně obnovení elektřiny v jejím pokoji. 

K výpadku došlo v pátek a na vrátnici jí bylo řečeno, že musí vydržet až do 

pondělního příchodu opraváře? Je to běžný postup? 

12. Kinosál Hvězda 
J. Tkáčik, K. Stará a O. Vymer, předseda KR Hvězda, iniciovali první filmový 

večer v kinosálu koleje Hvězda. Bylo rozhodnuto, že KR nebude filmový klub 

oficiálně zaštiťovat, nicméně bude jej propagovat. 

 

13. Úklid 

KR je dlouhodobě nespokojená s prací pana uklízeče Zimmermana a jeho 

chováním vůči studentům i jeho kolegyni, sídlící na 1. patře 2. bloku. KR chce na 

další schůzi s paní vedoucí zjistit, jaká je přesně náplň práce uklízečů/uklízeček a 

zda ji pan Zimmerman splňuje. 

 

14. Příští porada s paní vedoucí 
Bylo domluveno s paní vedoucí, že příští porada se uskuteční v úterý 10. 12. od 

12:30. 


